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                            Kołobrzeg, dnia 26 maja 2021 r. 
BRM.0002.36.2021.K 
 

Protokół Nr 36/2021 
 
z XXXVI sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 26 maja 2021 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Piotr Lewandowski – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 26 maja 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 16.06 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy zostałi poinformowani 

przez Przewodniczącego Rady Miasta o możliwości wzięcia udziału w debacie nad raportem 

o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok oraz o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg.  

W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe 

skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe  

z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji. 

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok: 

     a) głosy radnych, 

     b) głosy mieszkańców, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

     Kołobrzeg. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2020 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego, 

3)  przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok, 
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4) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 

5) dyskusja, 

6) podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 

2020 rok, 

b) w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg  

z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji  

w Kołobrzegu, 

2) w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg do opracowania Strategii 

rozwoju ponadlokalnego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego 

Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021 – 2030 i wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia dotyczącego zasad współpracy i partycypacji w kosztach przy 

jej opracowaniu i realizacji, 

3) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

4) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2021 – 2044, 

5) w sprawie przyjęcia apelu o korektę Krajowego Planu Odbudowy  

i Zwiększenia Odporności, poprzez ujęcie Portu Kołobrzeg na liście portów, 

które mają zapewnić obsługę i bezpieczeństwo morskich farm wiatrowych na 

Środkowym Wybrzeżu, 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 95 położonej w obrębie 4, 

7) w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

8) w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 obręb 17 oraz działki numer 

205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu, 

9) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 

10) w sprawie nadania Panu Jerzemu Leśniakowi tytułu „Zasłużony dla Miasta 

Kołobrzegu”. 

6. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto Kolobrzeg za rok 

2020, 

2) z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 
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Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXXVI sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 35/2021 z XXXV sesji, która odbyła się w dniu 28 kwietnia 2021 r. był wyłożony 

do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do 

ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący przywitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  
1. BARWINEK Kamil 
2. BEJNAROWICZ Maciej 
3. BIEŃKOWSKI Bartosz 
4. BŁASZCZYK Bogdan 
5. BRĄCZYK Renata 
6. DĄBKOWSKI Artur 
7. GROTTO Małgorzata 
8. HOK Adam 
9. KALINOWSKI Jacek 
10.KIEŁKOWSKI Przemysław 
11. LEWANDOWSKI Piotr 
12. PARUS Wiesław 
13. PLEWKO Krzysztof 
14. RZEPKA Piotr 
15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 
16. TRAFAS Agnieszka 
17. WILK Danuta 
18. WOŹNIAK Jacek 
19. ZAWADZKI Dariusz 
20. Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Przewodniczących Zarządów i Rad Osiedli oraz Zasłużonych dla Miasta Kołobrzegu 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 21 
radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXVI sesji.   
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której udział wzięli: 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Pan radny Artur Dąbkowski – Przewodniczący 
Komisji Morskiej w imieniu Komisji zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 
polegający na wprowadzeniu do porządku obrad w punkcie 5 jako podpunkt 11 projektu 
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uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie 
granicy portu morskiego w Kołobrzegu.   
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący Rady 
zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana radnego Artura 
Dąbkowskiego – Przewodniczącego Komisji Morskiej – wprowadzenie do porządku obrad  
w punkcie 5 jako podpunkt 11 projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 
rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie granicy portu morskiego w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Renata Brączyk, Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady i tym samym wprowadziła do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury  
w sprawie granicy portu morskiego w Kołobrzegu. 
Zgodnie z propozycją Komisji Morskiej ten projekt uchwały został ujęty w punkcie 5 jako 

podpunkt 11. 

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok: 

1) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

2) debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok: 

     a) głosy radnych, 

     b) głosy mieszkańców, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

     Kołobrzeg. 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok: 

7) wystąpienie Prezydenta Miasta, 

8) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2020 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego, 
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9)  przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok, 

10) przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 

11) dyskusja, 

12) podjęcie uchwał: 

c) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 

2020 rok, 

d) w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg  

z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji  

w Kołobrzegu, 

2) w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg do opracowania Strategii 

rozwoju ponadlokalnego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego 

Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021 – 2030 i wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia dotyczącego zasad współpracy i partycypacji w kosztach przy 

jej opracowaniu i realizacji, 

3) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

4) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2021 – 2044, 

5) w sprawie przyjęcia apelu o korektę Krajowego Planu Odbudowy  

i Zwiększenia Odporności, poprzez ujęcie Portu Kołobrzeg na liście portów, 

które mają zapewnić obsługę i bezpieczeństwo morskich farm wiatrowych na 

Środkowym Wybrzeżu, 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 95 położonej w obrębie 4, 

7) w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

8) w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 obręb 17 oraz działki numer 

205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu, 

9) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 

10) w sprawie nadania Panu Jerzemu Leśniakowi tytułu „Zasłużony dla Miasta 

Kołobrzegu”, 

11) w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury  

w sprawie granicy portu morskiego w Kołobrzegu. 

6. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto Kolobrzeg za rok 

2020, 

2) z działalności między sesjami. 
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7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

informacją zostało przedstawione również w formie pisemnej i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 3 porządku 

obrad. 

Punkt 3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok” 

 

Podpunkt 1 - wystąpienie Prezydenta Miasta: 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła „Raport o stanie Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2020 rok. Raport stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 podpunkt 2 - debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 

rok: 

 

a) głosy radnych 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności udzielił głosu radnym Rady Miasta Kolobrzeg, 

którzy zgodnie z art. 28aa ust.5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym radni 

zabierali głos bez ograniczeń czasowych. 

 

W debacie nad raportem głos zabierali: 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, - Przewodniczący Klubu Radnych „Kołobrzescy 
Razem”, który w imieniu Klubu przedstawił stanowisko Klubu. 

 Pan radny Adam Hok – Przewodniczący Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg”, który 
przedstawił stanowisko Klubu. 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość”, który w imieniu Klub przedstawił stanowisko Klubu 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Klubu Radnych „Radni Niezależni”, 
który przedstawił stanowisko Klubu. 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Pan Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
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 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Adam Hok 

 
Dyskusja, w tym wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych, radnych zostały nagrane 
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
b) głosy mieszkańców 
W związku z tym, że do dnia 25 maja 2021 r. nie wpłynęły do Przewodniczącego Rady 

pisemne zgłoszenia mieszkańców, którzy chcieliby zabrać głos w debacie nad „Raportem  

o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg”, Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 3 podpunkt 3 

porządku obrad. 

 
Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady, który był autorem projektu uchwały przedstawił Radzie projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. Przewodniczący przypomniał, że uchwałę w sprawie 
udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta, Rada podejmuje bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady, czyli do podjęcia tej uchwały wymagane jest 11 głosów za. 
 
Z uwagi na to, że Rada jest po zakończeniu debaty nad raportem, Przewodniczący Rady 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Prezydentowi Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła UCHWAŁĘ NR XXXIV/520/21  
w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kołobrzeg bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Jest to zgodne z art. 28aa ust.9 ustawy 
o samorządzie gminnym. 
 
Punkt 4 - Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Prezydenta Miasta wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok: 

 

Podpunkt 1 – wystąpienie Prezydenta Miasta 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za rok 2020 przedstawiła Pani Jolanta Włodarek – 

Skarbnik Miasta.  
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Punkt 1 podpunkt 2 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2020 rok wraz z informacją 

o stanie mienia komunalnego 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Uchwałę Nr XVII.114.Z.2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 1 kwietnia 2021 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta Kołobrzegu za 2020 r. wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie pozytywnie 

zaopiniował sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Kołobrzeg za 2020 r. wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 - przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg za 2020 rok 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi 
Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok 
przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 
wykonanie budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok wraz z uwagami i wystąpiła do rady 
Miasta w wnioskiem o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok. Wniosek Komisji Rewizyjnej 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 4 podpunkt 4 - przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium 

 

W dniu 19 maja 2021 r. do Biura Rady wpłynęła Uchwała Nr XXXII.174.Z.2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 19 maja 2021 r.  

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie 

absolutorium. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie pozytywnie 

zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Uchwała SO RIO została przedstawiona przez Przewodniczącego Rady i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Punkt 5 podpunkt 5 – dyskusja 

Przed otwarciem dyskusji, Przewodniczący Rady poinformował, że dyskusja, którą otworzy, 
będzie nad sprawozdaniem finansowym Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok oraz nad 
absolutorium dla Prezydenta Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg za 2020 rok. W związku z powyższym w punkcie 6 podpunkt 6a i 6b porządku 
obrad, gdzie będą poddane pod głosowanie projekty uchwał w sprawie: 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok, 
- udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za 2020 rok, nie będzie dyskusji tylko same głosowania nad tymi dwoma 
projektami uchwał. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady, w pierwszej kolejności poprosił  
o zabranie głosu Przewodniczących Klubów Radnych: 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” głos zabrał Pan radny Bogdan 
Błaszczyk-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub w oparciu o uchwały 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie oraz w oparciu 
o wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg przychyli się do zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg za rok 2020 i do wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tego tytułu. 
 

2. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” głos zabrał Pan radny Adam Hok- 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje sprawozdanie 
finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 
rok 2020 i będzie popierał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 
za 2020 rok i projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 
Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok.  
 

3. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” głos zabrał Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przytoczył dwa wnioski, których Komisja 
Rewizyjna w wyniku głosowania nie ujęła we wniosku w sprawie udzielenia 
absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg. Na zakończenie wystąpienia Pan 
radny przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu w przypadku projektu uchwały  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok i projektu uchwały  
w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania 
budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok.  
 

4. W imieniu Klubu Radnych „Radni Niezależni” głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak- 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Członkowie Klubu w przypadku 
projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok i projektu 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok będą głosowali 
indywidualnie. 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja, w tym wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane 
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Punkt 4 podpunkt 6a – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

za 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.   
 

Zgodnie z wcześniejszą zapowiedzią i odbytą dyskusją, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 



10 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (1) 
Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/521/21 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok. 

 

Punkt 4 podpunkt 6b – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg 

za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  Przewodniczący 
przypominał, że zgodnie z art. 28a ust.2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. uchwałę w sprawie 
absolutorium Rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, 
tj. do podjęcia uchwały wymagane jest 11 głosów za. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg za 2020 rok: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (5) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/522/21  

w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Kołobrzeg z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 rok bezwzględną większością głosów 
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ustawowego składu rady. Jest to zgodne z art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie 

gminnym.  

 

Przewodniczący zgłosił wniosek formalny o godzinną przerwę w obradach tj. od godz. 13:00 

do godz. 14:00. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (4) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Barwinek 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach od godz. 13:00 do 

godz. 14:00. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady o godz. 14:00 

Punkt 5 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przekazania środków 

finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy 

Powiatowej Policji w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas -  Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek 

2. Komisja Prawa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w głosowaniu. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek - Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w 
głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub 
poprze projekt uchwały w głosowaniu mając na uwadze bezpieczeństwo. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w glosowaniu 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 

. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących oraz Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przekazania 

środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla 

Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/523/21 w sprawie w sprawie przekazania środków finansowych na 

Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej 

Policji w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasto 

Kołobrzeg do opracowania Strategii rozwoju ponadlokalnego dla Koszalińsko-

Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021 – 2030 i wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego zasad współpracy i partycypacji  

w kosztach przy jej opracowaniu i realizacji 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniował projekt uchwały i poprze go w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub popiera współpracę  
z innymi gminami i zagłosuje za tym projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub 
poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w glosowaniu 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących oraz Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Miasto Kołobrzeg do opracowania Strategii rozwoju ponadlokalnego dla Koszalińsko-

Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021 – 2030 i wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego zasad współpracy i partycypacji w kosztach 

przy jej opracowaniu i realizacji: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/524/21 w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Kołobrzeg do opracowania 

Strategii rozwoju ponadlokalnego dla Koszalińsko–Kołobrzesko-Białogardzkiego 

Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021 – 2030 i wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia dotyczącego zasad współpracy i partycypacji w kosztach przy jej 

opracowaniu i realizacji. 
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Punkt 5 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Społeczna. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto-
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub uważa te zmiany 
za konieczne i celowe i będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub popiera zmiany w budżecie, 
cieszy się z tego, że zmniejsza się deficyt budżetowy i Klub zagłosuje za projektem 
uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub nie 
wnosi uwag do projektu uchwały. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub nie 
wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących oraz Członków 
Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad i 
dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/525/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2021 r. 

 

Punkt 5 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Społeczna. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto-
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że z uwagi na to, iż 
powyższy projekt uchwały jest konsekwencją wcześniej podjętych uchwał, Klub 
będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub zagłosuje za projektem 
uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub 
wstrzyma się od głosu. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że każdy  
z Członków Klub będzie głosował indywidualnie.  
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących oraz Członków 
Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad i 
dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/526/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

 

Punkt 5 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu o korektę 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności, poprzez ujęcie Portu 

Kołobrzeg na liście portów, które mają zapewnić obsługę i bezpieczeństwo morskich 

farm wiatrowych na Środkowym Wybrzeżu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Morska. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski-
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu. Pan radny przekazał, że jest to bardzo ważny temat dla 
rozwoju portu morskiego w Kołobrzegu i Klub będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub zagłosuje za projektem uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub od 
samego początku nie ma wątpliwości, że nasz port kołobrzeski powinien się znaleźć 
w Krajowym Planie Odbudowy i Zwiększenia Odporności. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w głosowaniu.  
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Krzysztof 
Plewko, który powiedział, że decyzja, która podjęto u góry w sprawie naszego portu jest 
zaskakująca. Pan radny dodał, że będzie głosował za tym projektem uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących 
oraz Członków Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obrad i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

apelu o korektę Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności, poprzez ujęcie Portu 

Kołobrzeg na liście portów, które mają zapewnić obsługę i bezpieczeństwo morskich farm 

wiatrowych na Środkowym Wybrzeżu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/527/21 w sprawie przyjęcia apelu o korektę Krajowego Planu Odbudowy  

i Zwiększenia Odporności, poprzez ujęcie Portu Kołobrzeg na liście portów, które mają 

zapewnić obsługę i bezpieczeństwo morskich farm wiatrowych na Środkowym 

Wybrzeżu. 

 

Punkt 5 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 95 położonej w obrębie 4  

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Adam Hok –
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu. Pan radny przekazał, że jednogłośnie 
popiera projekt uchwały i będzie głosował za jego przyjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub 
poprze projekt uchwały i będzie głosował za jego przyjęciem. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w głosowaniu.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady, który powiedział, że działania kierownictwa 

Uzdrowiska S.A. w tym zakresie są bardzo racjonalne. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących 
oraz Członków Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obrad i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 95 położonej  

w obrębie 4: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/528/21 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu działki nr 95 położonej w obrębie 4. 

Punkt 5 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Adam Hok –
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub zagłosuje za tym 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały i poprze go w głosowaniu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że każdy 
radny będzie głosował zgodnie z własnym sumieniem. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że każdy radny 
będzie głosował indywidualnie. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń głos 

zabierali: 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących 
oraz Członków Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obrad i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz 
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Zięba 

PRZECIW (1) Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/529/21 w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 5 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 

obręb 17 oraz działki numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba  

w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wypracował wspólnego 
stanowiska. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub 
poprze projekt uchwały w glosowaniu. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w głosowaniu. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń głos 
zabierali: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Przemysław Kiełkowski 

 Pan radny Łukasz Zięba, który zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad – 
wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 
205/31 obręb 17 oraz działki numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba  
w Kołobrzegu 
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Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących oraz Członków 
Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad i 
dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu 
 
Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad - wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 
205/31 obręb 17 oraz działki numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba  
w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) Karolina Szarłata – Woźniak 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a dokonała zmiany 

porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i wycofała  

z porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 205/31 

obręb 17 oraz działki numer 205/16 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba  

w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane  

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinie Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub nie 
wnosi uwag do projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w głosowaniu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących oraz Członków Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane  
z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR 

XXXVI/530/21 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

Punkt 5 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Jerzemu 

Leśniakowi tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” 

Zgodnie ze Statutem Miasta Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała wniosek Kapituły ds. 

nadawania tytułów „Honorowy Obywatel Kołobrzegu” i „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. W 

imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Komisji.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent Miasta nie 

wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko zostało przedstawione także w formie 

pisemnej i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek - Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub 
poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub poprze 
projekt uchwały w głosowaniu. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń głos 
zabierali: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Renata Brączyk 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących oraz Członków 
Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad  
i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania Panu 

Jerzemu Leśniakowi tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVI/531/21 w sprawie nadania Panu Jerzemu Leśniakowi tytułu „Zasłużony dla 

Miasta Kołobrzegu”. 

Punkt 5 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 

rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie granicy portu morskiego  

w Kołobrzegu 

 

Minister Infrastruktury pismem z dnia 14 maja 2021 r., zwrócił się do Rady Miasta Kołobrzeg 
z prośbą o zaopiniowanie projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie granicy 
portu morskiego w Kołobrzegu. Zgodnie z art. 45 ust.1 pkt 2 ustawy z dnia z dnia 21 marca 
1991 r. o obszarach morskich Rzeczypospolitej Polskiej i administracji morskiej minister 
właściwy do spraw gospodarki morskiej określa w drodze rozporządzenia - po zasięgnięciu 
opinii właściwych rad gmin – granice portów morskich od strony lądu - z uwzględnieniem 
współrzędnych geocentrycznych geodezyjnych lub granicznych punktów geodezyjnych. 
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Zarząd Portu Morskiego w Kołobrzegu, pismem znak: EP.61.3.2021 z dnia 17 maja 2021 r., 
zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta z prośbą o pozytywne zaopiniowanie przez 
Radę Miasta Kołobrzeg projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie granicy 
portu morskiego w Kołobrzegu. 
 
Powyższą sprawą zajmowała się Komisja Morska. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski – Przewodniczący Komisji.   
 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Prezydent Miasta nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. Stanowisko zostało także przedstawione w formie pisemnej  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 
Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub 
poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że każdy  
z członków Klubu będzie głosował indywidualnie.  
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń głos 
zabierali: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Prezes Zarządu Portu Morskiego Kołobrzeg 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji i Przewodniczących oraz Członków 
Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad i 
dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie granicy portu morskiego  

w Kołobrzegu. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVI/532/21 w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra 
Infrastruktury w sprawie granicy portu morskiego w Kołobrzegu. 
 
Punkt 6 podpunkt 1 – Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg za rok 2020 

 

W imieniu Prezydent Miasta „Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg za rok 2020” przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta 

Miasta ds. społecznych. Dokument został złożony do Rady w formie pisemnej i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Powyższy dokument analizowała Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinie przedstawiła 

Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała powyższy dokument. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub pozytywnie 
zaopiniował „Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto Kołobrzeg za rok 
2020”. 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował 
dokument. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub nie 
wnosi uwag do przedłożonego dokumentu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub nie 
wnosi uwag do przedłożonego dokumentu. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń głos 
zabierali: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących i Członków Klubów zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrad i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej dla Gminy Miasto Kolobrzeg za rok 2020: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
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Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) Jacek Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła „Ocenę Zasobów 
Pomocy Społecznej dla Gminy Miasto Kolobrzeg za rok 2020”. 
 

Punkt 6 podpunkt 2 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności 

między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 7 

porządku obrad. 

 

 

Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Interpelacje i zapytania do Pani Prezydent Miasta zgłosili: 

 Pani radna Małgorzata Grotto interpelację w sprawie opracowania i wdrożenia 
zasad oraz kryteriów przyjmowania cudzoziemców oraz dzieci powracających  
z zagranicy do przedszkoli i szkół podstawowych w Kołobrzegu. 

 Pani radna Małgorzata Grotto zapytanie w sprawie namalowania pasów 3D na 
kołobrzeskich ulicach w pobliżu szkół i przedszkoli. 

 Pan radny Kamil Barwinek interpelację w sprawie dostawienia jednej lub dwóch 
ławek w ciągu pieszym na ul. Tarnowskiego. 

 Pan radny Artur Dąbkowski interpelację w sprawie wykonania chodnika ok. 11 m 
łączącego stałe przejście od ul. ostrobramskiej do ul. Nowogródzkiej w Podczelu. 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski interpelację w sprawie wymiany wiaty mieszczącej 
się przy ulicy Janiska na terenie Osiedla Rzemieślnicze – trasa z Rod „Janiska”  
w kierunku miasta. 

 
 
Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 
 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje:  

 Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie przesłał do Rady Miasta odpis wyroku 
z dnia 21 kwietnia 2021 r. wraz z uzasadnieniem wydanego na posiedzeniu 
niejawnym w trybie zwykłym. 
 

 Ministerstwo Zdrowia Departament Innowacji pismem z dnia 30 kwietnia 2021 r. 
udzielił odpowiedzi na pismo Prezydent Miasta z dnia 22 kwietnia 2021 r. dot. 
możliwości zaszczepienia pracowników administracji i obsługi placówek oświatowych. 
Jest to również odpowiedź na apel Rady Miasta zawarty w Uchwale Nr XXXIV/499/21 
z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia apelu o korektę Narodowego Programu 
Szczepień przeciw COVID-19 w celu umożliwienia pracownikom administracji  
i obsługi placówek oświatowych zaszczepienia się w etapie pierwszym/.  
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 13 maja 2021 
roku zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XXXV/507/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 kwietnia 2021 r. w 
sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do 
granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2021 oraz określenia sezonu 
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kąpielowego – poz. 2093. Uchwała wejdzie w życie 28 maja 2021 r. 
 

 Uchwała Nr XXXV/511/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 kwietnia 2021 r.  
w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 
należnej w 2021 roku – poz. 2094. Uchwała wejdzie w życie 28 maja 2021 r. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 20 maja 
2021 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XXXV/512/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 kwietnia 
2021r. zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia placówki wsparcia 
dziennego prowadzonej w formie opiekuńczej przez Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Kołobrzegu – poz. 2154. Uchwała wejdzie w życie  
4 czerwca 2021 r. 
 

 Uchwała Nr XXXV/513/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 kwietnia 
2021r. zmieniająca uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  
i Młodzieży- poz.2156. Uchwała wejdzie w życie 4 czerwca 2021 r. 
 

 Uchwała Nr XXXV/514/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 kwietnia 
2021r. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania 
stypendiów naukowych dla uczniów – poz. 2158. Uchwała wejdzie w życie 
4 czerwca 2021 r. 

Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego Rady zostały przesłane do wiadomości 
radnych oraz stanowią załącznik do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabierali także: 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
Wystąpienia radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obrady 
i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Punkt 9 – zamknięcie sesji 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXVI sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Kolobrzeg – Piotr Lewandowski  

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 

 

 


